
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 21 października 2021 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

Radni nieobecni: Kołacki Mateusz, Olech Marcin 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:05 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapoznał z treścią projektu uchwały oraz 

uzasadnieniem do uchwały. 

O godzinie 11:07 na posiedzenie dotarł radny Krzysztof Badowski, a o godzinie 11:09 dotarł radny 

Roman Cech. 

Radny Bartłomiej Tutak poprosił, aby Pani Prezes uczestniczyła w sesji Rady Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna 1 0 2 

Infrastruktury i Budżetu 3 0 2 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 1 

 

 



2) Projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia. 

O godzinie 11:16 na posiedzenie dotarł radny Mateusz Szerlowski. 

Radny Piotr Paczesny poprosił o przyjrzenie się pracy Pani Prezes, która musi zwrócić uwagę na 

zachowania pracowników. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że rozmowa z Panią Prezes została przeprowadzona. 

Nigdy nie było i nie będzie przyzwolenia na spożywanie alkoholu w miejscu i w godzinach pracy. 

Spółka ma zakupiony alkomat, w razie potrzeby jest też kontakt z policją. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 1 0 2 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 1 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 1 

3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXVIII/192/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska. 

Radny Roman Cech poinformował, że Komisja Rewizyjna złożyła wniosek o zmianę planu pracy, tak 

aby zaplanowaną kontrolę móc przeprowadzić w drugim półroczu, gdyż w pierwszym półroczu nie 

udało się jej przeprowadzić. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. Opinie poszczególnych komisji 

w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

4) Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXXVI/251/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 30 września 2021 r. w sprawie powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska 

oraz nadania jej statutu. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że powodem zmiany uchwały jest brak 

sprecyzowania w § 8 ust. 1, że „Wybory do Rady członków, o których mowa w § 7 ust. 1 pkt 1, 

zarządza Wójt Gminy Dębnica Kaszubska najpóźniej w terminie sześćdziesięciu dni przed upływem 

kadencji Rady.” oraz poprawiono załącznik nr 3, który był rozbieżny z treścią uchwały. W uchwale 

zapisano, iż grupa 10 osób może poprzeć kandydaturę na radnego, a w załączniku było wpisane 

30 osób. Należy sprostować błędy pisarskie. 



Radny Marian Batóg zwrócił się z pytaniem czy transport na sesje będzie zapewniony ze strony 

gminy. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że jeżeli sesje będą odbywały się raz na kwartał to 

transport będzie zapewniony. W przypadku częstszych spotkań transport nie będzie zapewniony. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

5) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że w § 1 pkt 3 powinno być 

„w ciągu”. 

Radny Roman Cech poinformował, że na ul. Kościelnej na przejeździe przez most brakuje znaku 

pierwszeństwa przejazdu. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

6) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska przedstawiła propozycje zmian zawartych w uzasadnieniu do 

projektu uchwały. 

Rozpoczęła się dyskusja dotycząca przejęcia działki przez Gminę od Nadleśnictwa Leśny Dwór 

i warunków jakie zostały postawione gminie tj. ujęcie zapisu w akcie notarialnym o braku możliwości 

postawienia znaku ograniczającego tonażu. Gmina nie zgadza się z takimi warunkami, dlatego też 

negocjacje nadal są prowadzone. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

 



Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

O godzinie 12:30 posiedzenie opuścił radny Bartłomiej Tutak. 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 

Kaszubska na lata 2021-2032. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska poinformowała, że zmiana jest następstwem projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

8) Plan zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka omówiła plan. Działka 1276 jest na osiedlu Północ. Mieszkaniec zwrócił 

się o nabycie urządzonej drogi tj. działki wyszczególnionej w planie nabywania. Trzy działki są 

z przeznaczeniem na służebność przesyłu na rzecz Energi ostatnia działka jest na potrzeby farmy 

wiatrowej w Dobieszewie, na cele przesyłu energii. 

Do planu nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie planu: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska. 

Radny Piotr Paczesny poruszył temat sprzedaży lokalu przy ul. ks. Antoniego Kani. Jak to się stało, że 

na lokal są wydane dwie decyzje o różnych celach. Cały budynek jest mieszkalny, a ten lokal jest 

użytkowy. Poprosił o sprawdzenie tego przez Komisję Rewizyjną. 



Ad. 4 

O godzinie 12:46 Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zamknął posiedzenie wspólne 

wszystkich komisji. 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Konopka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


